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conseller Jordi Puigneró 

La Federació de Professionals de la Seguretat Pública (FEPOL) ha demanat avui a través d?un
comunicat el relleu del titular del Departament de Polítiques Digitals i Administració Pública,
Jordi Puigneró. La decisió del sindicat ha arribat després de la lectura de la Proposta de Distribució
dels Fons Addicionals del 0,25% i del 0,30% de la massa salarial corresponents als exercicis
acumulats dels anys 2019 i 2020, presentada ahir a la Mesa General de Negociació de l?Empleat
Públic de l?Administració de la Generalitat. 

Segons explica el sindicat, durant aquests dies el missatge del president de la Generalitat, Quim
Torra, i de diversos consellers de Govern, ha estat el d?accentuar ?la importància de la cooperació
entre les diferents institucions?, així com el fet que ?la imposició d?unes determinades maneres de
fer no és el millor mitjà per afrontar les dificultats que la ciutadania de Catalunya està vivint?.
Segons el col·lectiu, però, hi ha un Departament del Govern català, en al·lusió al liderat per
Puigneró, que ?no fa el que es predica?.

La FEPOL detalla tres motius pels quals Puigneró hauria de deixar el càrrec de conseller. El
primer dels quals, apunten, és ?la manca de visió transversal, la incapacitat de sumar voluntats i la
concepció de l?Administració com un model burocràtic antic on la transparència, la participació i
el rendiment de comptes estan absents?. En segon lloc, el sindicat critica ?la manca de visió
estratègica? del titular d?Administració Pública, al·legant que ?no es pot fer públic un
reconeixement que encara no té definit un procediment clar d?assignació, el mateix text presentat
demostra improvisació?. ?És fàcil ser solidari amb els diners dels altres i és pervers intentar
enfrontar a diferents col·lectius per un reconeixement improvisat i oportunista?, afegeix el
comunicat. 

Finalment, la FEPOL remarca que en la redacció del document ?es denota que no creu -en
referència a Puigneró- en allò que és públic ni en els treballadors que ho fan possible?.
?Reconèixer que les baixes laborals a causa de la Covid-19 s?entendran com a temps efectiu de
treball és una obvietat tan gran que, la seva inclusió en el text, només es pot entendre feta per
aquells que veuen la negociació col·lectiva des d?una perspectiva clientelista?, conclou la nota,
que demana als sindicats que tenen representació als diferents col·lectius que configuren la Funció
Pública que se sumin a aquesta petició.
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